
Referat - bestyrelsesmøde i SUFO 
  
Dato og tid: Mandag den 24. april 2023, kl. 9.30 – 15.00  
Sted: Slagelse Rådhus, i kælderen, mødelokale 027 - 5-10 minutters gang (1,5 km) fra Slagelse Station, 
gode parkeringsmuligheder lige foran rådhuset. 
Referent: Lise Sørensen 
Afbud: Anja Rosenlund 
 
 

1. Godkendelse af dagsorden 

Beslutning: Bestyrelsen tilføjede punkt 4.5 om hilse-på-møde med ældreminister Mette Kierkgaard d. 25. 
maj.  

 
 

2. Sager til behandling 
 
2.1. Årskonference 2023 
Sag: Status på tilmeldinger. 
Har bestyrelsen flere idéer til fora, hvor programmet kan deles? 
Status på nomineringer til Årets Indsats. 
Fastsættelse af teams-møde om praktik op til konferencen  
Beslutning: Sekretariatet mailer info om konferencen til bestyrelsesmedlemmerne, som kan sendes videre 
til relevante samarbejdspartnere, fx fagforeninger, som evt. kan orientere videre til deres medlemmer af 
relevante kanaler. 
Indtil videre er der kun kommet en enkelt indstilling til Årets Indsats, sekretariatet sender en reminder til 
medlemmerne.  
Teams-møde om praktik før Årskonferencen er fastsat til d. 30. maj, kl. 13.00. 
 
2.1.1. Årskonference 2024 
Sag: På bestyrelsens opfordring har sekretariatet indhentet nyt tilbud på konferencested 2. - 3. juni 2024 til 
sammenligning med nuværende. Sekretariatet fremlægger. 
Beslutning: Det andet tilbud var markant dyrere - derfor vælger bestyrelsen at fastholde Hotel Nyborg 
Strand som konferencested.  
 
2.2. Generalforsamling 2023  
Sag Indkaldelse til generalforsamling skal være udsendt senest 4 uger før generalforsamlingen, dvs. fredag 
den 12. maj.  
Orientering om tilføjelse til dagsordenen efter medlemshenvendelse fra København til generalforsamling. 
Bestyrelsesvalg – hvordan kan bestyrelsen bedst skaffe flere kandidater?  
Har bestyrelsen input til dagsorden eller årsberetning? 
Beslutning: Bestyrelsen drøftede det nye punkt på dagsordenen samt bestyrelsesvalg. Bestyrelsen havde 
ikke yderligere input til dagsordenen. 
 
2.3. Status på SUFO Nyt, Facebook og LinkedIn 
Sag: Hvilke emner er blevet taget op af medlemmer siden sidst?  
Er der emner eller procedurer, der skal drøftes? 
Beslutning: Bestyrelsen drøftede de seneste opslag på facebook.  



3. Økonomi 
 
3.1. Godkendelse af det endelige årsregnskab 
Sag: Det endelige regnskab blev fremlagt til godkendelse af bestyrelsen. 
Beslutning: Bestyrelsen godkendte regnskabet. 
 
 

4. Øvrige sager 
 
4.1. Orientering fra formand 

 Resopti 

 Invitation til at holde oplæg i Norge d. 23. oktober 

 Foretræde for Folketingets Ældreudvalg 22. marts 

 Hilse-på-møde hos ældreminister 25. maj 

 Danske Ældreråds repræsentantskabsmøde 3. maj  
 
4.2. Orientering fra sekretariatet 

 Sekretariatets lejemål har fået nye ejere 
 
4.3. Øvrig orientering  

 Den nationale ensomhedsstrategi, SUFO har medvirket i arbejdsgruppe og givet høringssvar v/ 
Janni 

 
4.4. Drøftelse: Ny struktur på ældreområdet - hvad er de forebyggende hjemmebesøgs rolle? 
Bestyrelsen drøftede 6-by-samarbejdets forslag, midtvejsevaluering af velfærdsaftaler og ny ældrelov, samt 
de forebyggende hjemmebesøg i fremtiden - fx den organisatoriske placering i kommunen. 

  
4.5 Hilse-på-mødet med ældreministeren 
Bestyrelsen drøftede emner, der er relevante at drøfte med ældreministeren, fx at uddybe og nuancere 
tilbuddet om forebyggende hjemmebesøg, men også om den organisatoriske placering af de forebyggende 
hjemmebesøg i kommunen. 
 
 

5. Eventuelt 
Der er intet til punktet. 

 
 
Facebook-ansvarlige 

 April - Anja 

 Maj - Gorm   

 
Kommende møder  

 Teamsmøde om praktik på Årskonferencen, 30. maj 

 Årskonference d. 11. – 12. juni, Hotel Nyborg Strand 

 Kort bestyrelsesmøde 12. juni med ny bestyrelse  

 


